

## **English**

Dear \_\_\_\_\_,

The delivery of healthcare may be a provincial responsibility, but the federal government also plays a significant role in funding healthcare and shaping healthcare policies.

Arthritis affects more than 4.6 million Canadians and is the most burdensome chronic disease and the leading cause of disability.

Arthritis Consumer Experts (ACE) is the largest national arthritis advocacy organization in Canada and is a trusted source for information on arthritis, treatments, research and health policy. Our members and subscribers are keenly following the federal election campaign and to help them compare the newly emerging healthcare platforms, we are asking the Conservative Party of Canada, the New Democratic Party of Canada, the Liberal Party of Canada and the Green Party of Canada the same four questions about top health care issues for Canadians living with arthritis.

We appreciate your time and cooperation responding to our brief questionnaire and will share your response on our website: [www.jointhealth.org](http://www.jointhealth.org)

Please find attached and enclosed below the document “ACE Survey-Share your plan for arthritis in Canada”.

## **French**

Cher \_\_\_\_\_,

La prestation des soins de santé est peut-être une responsabilité provinciale, mais le gouvernement fédéral n'en joue pas moins un rôle important dans le financement des soins de santé et l'élaboration des politiques en santé.

Première cause d'invalidité, l'arthrite affecte plus de 4,6 millions de Canadiennes et Canadiens et constitue la maladie chronique la plus contraignante.

Organisme national de défense du dossier de l'arthrite le plus important au Canada, le comité ACE (Arthritis Consumer Experts) est également une source fiable d'information sur le traitement, la recherche et la politique en santé en matière d'arthrite. Nos membres et abonnés suivent de près la campagne électorale fédérale. Afin de leur permettre de comparer les différentes plateformes émergentes en matière de soins de santé, nous posons à chacun des partis en lice, soit, le Parti conservateur du Canada, le Nouveau Parti démocratique, le Parti libéral du Canada et le Parti vert du Canada, les mêmes quatre questions concernant les problèmes majeurs auxquels doivent faire face les Canadiennes et Canadiens atteints d'arthrite.

Nous apprécions votre collaboration et le temps que vous pourrez consacrer à répondre à notre court questionnaire. Vos réponses seront ensuite affichées sur notre site Web à [www.jointhealth.org](http://www.jointhealth.org).

Vous trouverez ci-annexé le questionnaire « Sondage ACE – dévoilez votre plan pour l'arthrite au Canada ».